

LVP Pharma

Date: 08 June 2026	التاريخ : ٠٨ يونيو ٢٠٢٦
To: The Egyptian Exchange (EGX)	السادة / البورصة المصرية
Subject: Purchaser's Plan Pursuant to Article 332 of Chapter Three of Part Twelve of the Executive Regulations of the Capital Market Law. We hereby inform you that the Purchaser intends to support the Company and enhance the sustainability of its business within the framework of compliance with the applicable laws and regulations through the following:	الموضوع: خطة المشتري تطبيقاً لأحكام المادة (٣٣٢) من الفصل الثالث من الباب الثاني عشر من اللائحة التنفيذية لقانون سوق رأس المال نحيط سيادتكم علماً بأن المشتري يعتزم دعم الشركة وتعزيز استدامة أعمالها في إطار الالتزام بالقوانين واللوائح المنظمة، وذلك من خلال ما يلي:
Enhancing shareholder value while adhering to the principles of disclosure, transparency, and sound corporate governance.	تعزيز القيمة للمساهمين مع الالتزام بمبادئ الإفصاح والشفافية وقواعد الحوكمة المعمول بها.
Supporting the Company's strategic objectives in a manner that contributes to business sustainability and growth opportunities in line with approved plans.	دعم التوجهات الاستراتيجية للشركة بما يسهم في استدامة الأعمال وتعزيز فرص النمو وفقاً للخطة المعتمدة.
Taking into consideration the interests of all stakeholders, including customers, shareholders, and employees.	مراعاة مصالح أصحاب المصلحة، بما في ذلك العملاء والمساهمون والموظفون.
Supporting ongoing development and modernization efforts in line with changes and developments in the business environment.	دعم جهود التطوير والتحديث المستمر بما يواكب المتغيرات والتطورات في بيئة الأعمال.
Contributing to the enhancement of the quality of the Company's products and services in line with market needs and customer expectations.	المساهمة في تعزيز جودة الخدمات والمنتجات بما يتوافق مع احتياجات السوق وتوقعات العملاء.
Supporting initiatives aimed at improving operational efficiency and institutional performance.	دعم مبادرات رفع الكفاءة التشغيلية وتحسين الأداء المؤسسي.
Evaluating opportunities for business development and expansion into markets deemed appropriate by the Company, subject to available opportunities and prevailing circumstances.	دراسة الفرص المتاحة لتنمية الأعمال والتوسع في الأسواق التي تراها الشركة مناسبة وفقاً للمعطيات والفرص المتاحة.
Supporting the implementation of sound risk management and internal control practices to enhance business sustainability.	دعم تطبيق أفضل ممارسات إدارة المخاطر والرقابة الداخلية بما يعزز استدامة الأعمال.
Contributing to strengthening the Company's competitive position in the markets in which it operates.	المساهمة في تعزيز المركز التنافسي للشركة في الأسواق التي تعمل بها.
Supporting initiatives aimed at improving the Company's financial and operational performance in the interests of the Company and its shareholders.	دعم المبادرات الرامية إلى تحسين الأداء المالي والتشغيلي للشركة بما يحقق مصالح الشركة ومساهميها.
Any future initiatives, strategic directions, or decisions shall remain subject to the necessary assessments, approvals of the competent corporate bodies, prevailing market conditions, and applicable laws and regulations.	وتخضع أي توجهات أو قرارات مستقبلية للدراسات اللازمة ولموافقات الجهات المختصة بالشركة، ووفقاً للظروف والمتغيرات السائدة وأحكام القوانين واللوائح ذات الصلة.
Yours sincerely,	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير.

